



رقم المعاملة : ٥٩٨٠/٥
مرفقات :
التاريخ : ١٤٤٥/٠٣/٠٣
٢٠٢٣/٠٩/١٨

تعميم GACA Circular

To: All airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia, including Private Aviation.

إلى: جميع شركات الطيران العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص.

Subject:

The importance of ensuring that the validity of the visas for citizens' passengers has started, before issuing the boarding pass and at the boarding gate.

الموضوع:
ضرورة التأكد من بدء سريان صلاحية التأشيرات لدى المواطنين المسافرين قبل إصدار بطاقة صعود الطائرة وعند بوابة الصعود.

Reference:

- Article No. (23) of the Civil Aviation Law.

المرجع:
١. المادة رقم (٢٣) من نظام الطيران المدني.

Background:

Due to the number of cases for citizens' passengers whom were denied entry to some countries by the concerned authorities at the airports, due to the validity of their issued visas that has not started yet.

نبهة:
نظراً لوجود عدد من حالات المواطنين المسافرين الذين لم يسمح لهم بالدخول إلى بعض الدول من قبل السلطات المعنية بالمطارات وذلك لعدم بدء سريان صلاحية التأشيرات الممنوحة لهم.

Instructions:

- All airlines must ensure that the validity of the visas issued to citizen passengers has started, before issuing the boarding pass and at the boarding gate.
- Failure to comply with circulars issued by GACA is an explicit violation of Government's orders; Legal procedures shall be initiated against the violators who will be held responsible.

التعليمات:
١. يجب على جميع شركات الطيران التأكد من بدء سريان صلاحية التأشيرات الممنوحة للمواطنين المسافرين قبل إصدار بطاقة صعود الطائرة وعند بوابة الصعود.
٢. إن عدم الالتزام بالتعاميم التي تصدرها الهيئة يعد مخالفة صريحة للأوامر الحكومية وسيتم اتخاذ الاجراءات النظامية بحق المخالف وتحمله المسؤولية المترتبة على ذلك.

Attachment(s): Nil

المرفقات: لا يوجد

نائب الرئيس التنفيذي للنقل الجوي والتعاون الدولي
Executive Vice President for Air Transport and International Cooperation

خالد